



04

04. KALLISTA

The intricately carved *Pinna Paletta* range of taps comes in myriad stunning finishes – polished chrome, nickel-silver, antique bronze and unlacquered brass – designed to suit everyone’s tastes. Mix and match its finishes to add your own bespoke touches to the bathroom. Available from *Arnhold Design Boutique*

Design Boutique

經過精雕細琢的 *Pinna Paletta* 系列龍頭推出多種漂亮的鍍層選擇，包括拋光鍍鉻、白銅、古雅青銅和無漆黃銅，迎合不同品味。用家可以自由組合潤飾，為浴室加入獨特個性。於 *Arnhold Design Boutique* 有售

05. DURAVIT

The new range of *Happy D.2* bathroom furniture offers wall-mounted or freestanding options in a linen-like textural finish. Delivering flexible storage, the rounded profile of the cabinets adds an unexpected softness to your bathroom.

浴室傢具新系列 *Happy D.2* 提供掛壁和落地款式，並帶有亞麻布質感潤飾。渾圓的櫃子集靈活儲物和現代時尚風格於一身，為浴室注入意想不到的柔和美感。



05



06

06. KEUCO

Maximising storage space while achieving the best-possible lighting, Keuco’s *Edition 400* range of mirrored cabinets offers surface or wall-mounted options in all sorts of sizes to fit your bathroom. Dimmable lighting is adjustable according to need, from bright white daylight to a soft, candle-like glow.

既擁有特大容量，又能提供理想照明：Keuco 的 *Edition 400* 鏡櫃系列備有不同大小的座枱和掛牆款式，總有一款適合你的浴室。照明系統可調校光度：亮白光線以至燭光般的柔和光線亦可。



07

07. DORNBRACHT

From the striking upward tilt of the lever to the playful contrasts between geometric and curved shapes, the *Lissé* range of accessories adds sophistication and subtlety to your bathroom, all while delivering all the superb craftsmanship and high-quality materials that you’d expect from the German brand.

採向上傾斜設計的龍頭把手、對比迷人的幾何圖案和彎曲形狀：*Lissé* 配件系列讓浴室更顯精緻，每件設計揉合非凡手工和優質物料而成，貫徹此德國品牌致力提供優良產品的宗旨。